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Beste leden van Hooltwark

De lente is eindelijk op gang gekomen en de zomer komt er aan. Het is hoog tijd 
voor de eerste nieuwsbrief van het jaar. Deze keer met onder andere de 
ledenvergadering, verschillende mensen die zich voorstellen en de akkerranden.

ALV 202  3  

Op 30 mei 2023 staat de algemene ledenvergadering gepland. In de links vindt u 
de agenda voor de ALV, de notulen van de ALV in 2022 en jaarverslag over 2022.

Na afloop is er een lezing over akkerranden door Tim Asbreuk.

Nieuwe   bestuursleden  

De afgelopen maanden hebben we vooral ingezet op het vinden van nieuwe 
bestuursleden. Deels omdat voorzitter Arjen Heerink de rol van coördinator op zich
heeft genomen, deels omdat de tijd waarin we leven een slagvaardiger organisatie
vraagt.

De afgelopen maanden heeft Ronnie Steentjes meegelopen als kandidaat-
bestuurslid. We dragen hem in de ALV voor als bestuurslid, en wel in de functie 
van voorzitter. Hij stelt zich hieronder aan u voor.
Verder wil Arjen, die dus aftredend is als voorzitter, maar verdergaat als 
coördinator, zich graag even opnieuw voorstellen. En tot slot heeft onze vorige 
coördinator Kay ten Barge nog een woord van afscheid.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Mijn naam is Ronnie Steentjes en ik ben woonachtig te
Delden.
Inmiddels ben ik twee jaar gepensioneerd. Ik was sterk
betrokken bij het onderwijs, de politiek maar ook de 
agrarische samenleving.
Al vanaf mijn jeugd volg ik het wel en wee rondom de
boerderij. Mijn ouders hadden geen boerenbedrijf maar wij
woonden wel tussen de boerenbedrijven .
Met veel belangstelling volg ik deze sector omdat ik zie
dat sommige boeren het de laatste jaren niet gemakkelijk
hebben. Te denken valt aan stikstofbeperkingen,
bedrijfsbeëindigingen en uitkoopregelingen.

Maar vooral ook de onduidelijkheden in wet- en regelgeving vanuit het ministerie.
Men is van mening dat de boeren op een biologische natuurlijke, dynamische of 

https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Uitnodiging-thema-avond-akkerranden.pdf
https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Verslag-ALV-van-ANV-Hooltwark-2022.pdf
https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Jaarverslag-ANV-Hooltwark-2022.pdf
https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Hooltwark-Agenda-ALV-2023.pdf
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‘groene’ manier hun bedrijven moeten kunnen runnen.
Tijdens de onlangs gehouden voorlichtingsbijeenkomst over het Provinciaal 
Programma Landelijk Gebied (P  PLG  ) en het nieuw Gemeenschappelijk Landbouw 
Beleid (GLB) in de gemeente Hof van Twente waarbij voorzichtig de piketpaaltjes 
van deze plannen werden geplaatst, werd mijn aandacht getrokken door 
organisatie ‘Hooltwark’. Deze organisatie is op zoek naar bestuursleden. Inmiddels 
ben ik toegetreden tot deze organisatie als bestuurslid.
Hooltwark houdt zich voornamelijk bezig met het ondersteunen van boeren die van
plan zijn hun bedrijf ‘groener’ in te richten. Te denken valt dan aan het inzaaien 
van akkerranden met een biologisch zaadmengsel maar ook aan het ontwerpen en
inrichten van diverse landschappen en landschapselementen.
Ik ben sterk de mening toegedaan dat Hooltwark een wezenlijke bijdrage kan 
leveren aan een groene, natuurlijke, biologische manier van bedrijfsvoering voor 
boeren en hoop daarbij een belangrijk ‘steentje(s)’ te kunnen bijdragen.

Ronnie Steentjes

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Voorzitter Arjen gaat niet weg bij de organisatie maar gaat verder als coördinator. 
Hij stelt zich graag even opnieuw voor. 

Beste leden van Hooltwark. Het is inmiddels alweer drie jaar geleden dat ik begon 
als voorzitter bij Hooltwark. Het is mooi te zien hoeveel er in die tijd is gebeurd.   

Hier een stukje van mijn introductie van toen: “Contact zoeken met iedereen in 
deze tijd (red.: corona) is niet makkelijk, zodoende wil ik mij graag alvast op deze 
manier voorstellen. Mijn naam is Arjen Heerink, ik ben in de Achterhoek (Zelhem) 
op een boerderij opgegroeid, waarbij het werk op het land goed beviel. Met het 
gevoel iets toe te kunnen voegen aan het onderhoud hiervan ben ik mij in gaan 
zetten voor agrarisch natuurbeheer. Bij ANV Hooltwark hoop ik mij samen met 
jullie in te zetten om de biodiversiteit en het landschap te verbeteren.”

De eerste periode van mijn voorzitterschap ging qua communicatie allemaal 
moeizaam. In de afgelopen jaren zijn er gelukkig wel veel contacten gelegd en is er
veel werk verzet. Veruit de belangrijkste gebeurtenis is dat er voldoende mensen 
zich aangemeld hebben als werkploeglid en we dus weer een actieve werkgroep 
hebben die graag op pad wil om landschapselementen aan te leggen en te 
onderhouden. Het werk dat ik nu ga doen voor Hooltwark als coördinator is met 
dezelfde gedachte in het achterhoofd als eerst, namelijk proberen om het 
landschap en de biodiversiteit te verbeteren. Maar dan meer concreet gericht op 
het uitvoeren van projecten. 

Elk lid van Hooltwark weet dat het agrarisch gebied in ontwikkeling is. Veel  
ontwikkelingen worden opgelegd en gezien als bedreiging. Alle beperkingen 
zorgen ervoor dat veel boeren geen perspectief zien voor de toekomst. Perspectief
bieden als Hooltwark is lastig. Wel kunnen we als vereniging uitspreken dat we de 

https://www.overijssel.nl/onderwerpen/omgeving/provinciaal-programma-landelijk-gebied-pplg/
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verandering niet uit de weg gaan en samen op onderzoek gaan om het mooiste 
vak de toekomst in te loodsen. Belangrijke bijbehorende taak is ook het 
meenemen van burgers en buitenlui. We zijn op veel punten al goed bezig en dat 
mag ook wel eens gezegd worden. 

Arjen Heerink

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Vanaf deze plek danken we Kay nogmaals voor zijn inzet. Hieronder zijn persoonlijk
afscheidswoord.

Vanaf eind 2017 tot en met eind 2022 ben ik actief geweest als coördinator bij 
stichting Hooltwark. In die periode heb ik een bijdrage kunnen leveren aan diverse 
projecten. Helaas heb ik wegens privé omstandigheden moeten besluiten om mijn 
werkzaamheden bij Hooltwark te beëindigen. Hoewel ik dit erg spijtig vind heb ik 
er alle vertrouwen in dat Arjan Heerink deze taken naar ieders wens kan 
voortzetten. Ik wens hem, en een ieder die een bijdrage levert aan het Hooltwark, 
alle succes voor de toekomst.

Kay ten Barge

A  nder nieuws uit het bestuur  

Alweer bijna een jaar geleden heeft secretaris Baukje Hoevink Herman Kraak 
opgevolgd. Maar daar is het niet bij gebleven. Sinds 1 april is zij 12 uur per week 
werkzaam op het secretariaat van het Collectief Midden Overijssel. Op die manier 
zijn de lijntjes tussen Hooltwark en het CMO heel kort geworden, en daar zijn we 
als bestuur erg blij mee. Ook Baukje zelf is erg blij met haar nieuwe functie.

Ontwikkelingen binnen de landbouw en de positie van Hooltwark

Hooltwark is nu een vereniging die zich vooral richt op praktisch werk in het 
landschap, zoals het aanleggen en onderhouden van landschapselementen en het 
inzaaien van bloemrijke akkerranden. Dit praktijkwerk wordt hoofdzakelijk gedaan 
door de coördinator en de werkgroepleden.
Maar, agrarisch natuurbeheer kan breder opgevat en opgepakt worden. Helemaal 
nu de sector en het beleid zo in beweging zijn. Dan kunnen we nog veel meer van 
belang zijn voor onze leden en het platteland in ons werkgebied.
Hoewel we binnen het bestuur wat betreft het aantal mensen redelijk op sterkte 
zijn, hebben we nog wel behoefte aan iemand die echt plezier heeft aan 
communicatie naar buiten. Denk hierbij aan sociale media en de eigen website, 
maar ook artikelen voor de plaatselijke kranten/websites en de nieuwsbrieven voor
de leden. Maar ook mensen met andere kwaliteiten zijn van harte welkom zich te 
melden! Zie hier een meer uitgebreide oproep.

https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Bestuursleden-ANV-Hooltwark-gezocht-vs.-mei-2023.pdf
https://www.collectiefmiddenoverijssel.nl/
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Project akkerranden

Ook dit jaar voert Hooltwark het project bloemrijke akkerranden uit. Concreet 
wordt dit gedaan door Teun Jan Roeterdink uit Markelo, lid van de werkploeg. Dit 
jaar is ook de verdere coördinatie in handen van Hooltwark. Veel van de 
aangevraagde meters zijn inmiddels ingezaaid. In totaal is er voor ruim 41 

kilometer een aanvraag voor inzaaien ingediend, door 75 verschillende 
grondeigenaren. Als alles is ingezaaid en groeit en bloeit is dat weer een grote 
winst voor veel insecten en andere dieren die de vegetatie gebruiken.

Relatie met de stichting Weidevogels Hof van Twente

In het najaar van 2022 is er een gesprek geweest met het bestuur 
van de stichting Weidevogels Hof van Twente. De aanleiding was 
hun projectplan voor het aanleggen van een aantal plas-
drasplekken. De stichting Weidevogels heeft daarvoor een bijdrage 
van Hooltwark gevraagd en toegezegd gekregen.
De stichting Weidevogels is bij de oprichting begonnen als een on-
derdeel van stichting Hooltwark. In het genoemde overleg is bespro-

ken dat de stichting Weidevogels meer los komt van Hooltwark en zijn er afspraken
gemaakt over de samenwerking. Verdere details vindt u in het jaarverslag. Infor-
matie over de stichting Weidevogels HvT vindt u in het verslag van hun voorjaars-
vergadering en op hun website.

https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Verslag-voorjaarsvergadering-7-3-2023-st.-Weidevogels-HvT.pdf
https://www.weidevogelshofvantwente.nl/
https://www.hooltwark.nl/wp-content/uploads/2023/05/Jaarverslag-ANV-Hooltwark-2022.pdf
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Werk winterseizoen 2022-2023

Het heeft zijn vruchten afgeworpen dat er weer een werkploeg is. De werkploeg 
bestaat nu uit 8 leden, elk met hun eigen kwaliteiten in het landschapswerk.

De werkploeg heeft het afgelopen winterseizoen meerdere klussen gedaan.
In totaal is ongeveer 55 kilometer akkerrand ingezaaid en zijn er 300 stuks bos-
plantsoen en 2 fruitbomen geleverd. Er zijn singels geplant met een totale opper-
vlakte van ongeveer 2000 m2. Er is een poel gegraven met een oppervlak van on-
geveer 900 m2 en er zijn 10 dode berken verwijderd. Tot slot is er 650 meter raster
geplaatst en is er een singel over een oppervlakte van 150 m2 uitgedund voor het 
aanleggen van een wandelpad.


